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Salon kaupungin yleisten alueiden ylläpito ja kehittämisen yksikkö on 
pyytänyt 18.3.2020 kirjatulla tarjouspyynnöllä tarjouksia kaupungin 
päällystöiden hankinnasta yksikköhintaisena kokonaisurakkana vuosille 
2020-2022. Hankinta sisältää mahdollisuuden optioiden käyttöön vuosille 
2023 ja 2024. 
 
Kaupunkikehityslautakunta on päättänyt hankkia 14.4.2020 
kokouksessaan kaupungin päällystystöiden tekijäksi vuosille 2020-2022 
sekä kokouksessaan 4.10.2022 optiovuodelle 2023 vertailu hinnaltaan 
edullisimman tarjouksen tehneen Asfaltti Alfa Oy:n.  
 
Tarjouspyynnön mukaan tilaajalla on mahdollista jatkaa sopimusta 
alkuperäisin ehdoin vuosille 2023 ja 2024 eli kahteen yhden vuoden 
pituiseen optiokauteen. Urakkahinta on sidottu koko sopimuskaudeksi 
bitumi-indeksiin 2020 tammikuu 138,6(bitumi-indeksi 2015=100). Indeksiä 
tarkastellaan kuukausittain. 
 
Yleisten alueiden ylläpito ja kehittämisen yksikkö on ollut tyytyväinen 
hankintaan ja palveluntuottajaan ja esittää, että kaupungin päällystystöiden 
2020-2022 hankinnan osalta käytetään option myös vuoden 2024 osalta. 
 

 
Esittelijä Kaupunkikehitysjohtaja 

 
Päätösehdotus Kaupunkikehityslautakunta päättää käyttää kaupungin päällystystöiden 

hankinnan osalta option vuoden 2024 alkuperäisin ehdoin Asfaltti Alfa Oy:n 
kanssa. Urakkahinnat on sidottu bitumi-indeksiin 2015=100 
tammikuu/2020. Lopullisiksi yksikköhinnoiksi muodostuu kulloinkin 
voimassa olevalla indeksillä korjattu yksikköhinta. 
 

Päätös Simo Vesa ehdotti Jerina Walliuksen ja Aune Heleniuksen kannattamana 
seuraavaa: Optiota ei oteta käyttöön. 
 
Puheenjohtaja totesi, että oli tehty esittelijän ehdotuksesta poikkeava 
kannatettu muutosehdotus, joten asiasta on äänestettävä. Puheenjohtaja 
ehdotti, että toimitetaan nimenhuutoäänestys. Ne, jotka kannattavat 
esittelijän ehdotusta äänestävät JAA ja ne jotka kannattavat jäsen Simo 
Vesan ehdotusta äänestävät EI. Puheenjohtajan ehdotus äänestystavasta 
hyväksyttiin. 
  
Suoritetussa äänestyksessä: 
Esittelijän pohjaehdotus sai 8 JAA ääntä (Lundström, Salomaa, Anttila, 
Kanerva, Jönsson, Räike, Siikonen, Sjöholm-Nikkanen) 
Jäsen Simo Vesan ehdotus sai 4 EI ääntä (Vesa, Wallius, Helenius, 
Koskinen) 
Tyhjä 0 
Poissa 1 (Kahila) 
 
Puheenjohtaja totesi, että päätökseksi tuli äänin 8-4 esittelijän ehdotus. 
 
Kaupunkikehityslautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 
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